
1 

 

Zápisnica 9/2023 
 

z plánovaného zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Bošáca konaného dňa 26. októbra  

2023 o 17.00 hod.  v Kultúrnom dome Zabudišová 

Prítomní:    Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková,  

              Ing. Ján Koreň, Eva Macejková, Drahomír Záhora 

Neprítomní:    Ing. Martin Adámať,  

  PaedDr. Daniel Bradáč  príchod o 17:12 

Overovatelia:  Drahomír Záhora , Ján Brezovák 

Zapisovateľ:    Ing. Miloš Gavač 

Pozvánka  s navrhovaným programom  zasadnutia: 

1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Žiadosti FO a PO vrátane dotácií  

5. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality, alebo 

inej protispoločenskej činnosti 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce 

7. Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2022  

8. Úprava rozpočtu k 30.9.2023  

9. Správa o hospodárení k 30.9.2023  

10. Správy z komisií 

11. Rôzne  

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

Bod č. 1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 

Zasadnutie otvoril starosta obce, privítal prítomných a konštatoval, že zasadnutie je 

uznášaniaschopné, keďže je prítomná nadpolovičná väčšina poslancov. Starosta určil 

overovateľov a zapisovateľa a dal hlasovať za návrh uznesenia. 

Uznesenie č.143/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

za overovateľov zápisnice O.Z. Obce Bošáca zo dňa 26.10.2023 poslanca Drahomíra Záhoru 

a poslanca Jána Brezováka   

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

 

Bod č.2. Schválenie programu rokovania 

 

Navrhovaný program zasadnutia: 

1. Otvorenie – určenie overovateľov a zapisovateľa 
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2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Žiadosti FO a PO vrátane dotácií  

5. Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality, alebo 

inej protispoločenskej činnosti 

6. Správa hlavnej kontrolórky obce 

7. Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2022  

8. Úprava rozpočtu k 30.9.2023  

9. Správa o hospodárení k 30.9.2023  

10. Správy z komisií 

11. Rôzne  

12. Interpelácie poslancov 

13. Záver 

 

Uznesenie č.144/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje  

program rokovania tak ako bol predložený do rokovania OZ. 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora 

proti: 0 

zdržali sa: 0 

 

Bod č. 3. Kontrola plnenia uznesení z minulého rokovania OZ 

Starosta vyzval hlavnú kontrolórku obce, aby vykonala kontrolu plnenia uznesení. 

 
Uznesenie č.145/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

kontrolu plnenia uznesení. 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

       

 

Bod č. 4. Žiadosti FO a PO vrátane dotácií  

4/1 Žiadosť o finančný príspevok Zariadenia pre seniorov a Domova sociálnych služieb 

Harmónia , n.o. OCEAN 

Starosta informoval o prijatej žiadosti o poskytnutie príspevku. Obec momentálne príspevky 

neposkytuje, z dôvodu, že nie sú vyčlenené prostriedky v rozpočte. 

 

Uznesenie č.146/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie 

žiadosť Zariadenia pre seniorov a Domova sociálnych služieb Harmónia , n.o. OCEAN, 

Štefánikova 3013/65B , 905 01 Senica, o finančný príspevok na prevádzku sociálnej služby 

Hlasovanie: 
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za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora 

proti: 0   

zdržali sa: 0 

       

4/2 Žiadosť p. Jána Bundu 

Starosta informoval o žiadosti k problematike hospodárskej budovy. Rieši to i stavebný úrad 

v NMnV .Ide o susedské spory, súvisiace so zatekaním. Žiadosť sa navrhuje postúpiť na 

prerokovanie do komisie pre verejný poriadok .   

Uznesenie č.147/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie 

žiadosť a vyjadrenie p. Jána B. a postupuje na prerokovanie do komisie  pre verejný poriadok 

pri OZ Bošáca 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora 

proti: 0   

zdržali sa: 0 

       

4/3 Žiadosť o dotáciu a príspevok do prípravy rozpočtu obce na rok 2024 

 

Starosta informoval o žiadostiach o dotácie a príspevky na rok 2024. 11 organizácií podalo 

žiadosť v lehote. Všetky žiadosti budú postúpené do komisie pre financie, rozpočet a dotácie 

pri OZ Bošáca na prerokovanie. 

 

Uznesenie č.148/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

žiadosti od jednotlivých organizácií pôsobiacich na území obce Bošáca na poskytnutie dotácie 

alebo príspevku z rozpočtu obce na rok 2024 a postupuje na prerokovanie do komisie pre 

financie, rozpočet a dotácie pri OZ Bošáca  

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján 

Koreň, Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti: 0   

zdržali sa: 0 

 

Starosta vyzval prítomných občanov na prípadné ústne doplnenie požiadaviek do rozpočtu. 

P. riaditeľka Spojenej školy Mgr. Renáta Záhorová informovala o vznesenej požiadavke 

rodičov na predĺženie času školskej družiny. Od nového školského roku, bude treba vyčleniť 

prostriedky , pre slúžiacich učiteľov v družine. Zvýšené výdavky by mali kompenzovať 

zvýšené poplatky. Touto požiadavkou  sa bude zaoberať finančná komisia a zaujme stanovisko. 

Vedúci folklórneho súboru  Bosák p.Ježko Slavomír sa informoval o krojoch a krojových 

súčastiach. Treba to riešiť s dostatočným predstihom, pretože výrobcovia – dodávatelia 

nestíhajú plniť objednávky.Informoval, že tvorba predlohy je časovo náročná. 

Starosta informoval, že v rámci bežiaceho projektu sú v rozpočte i kroje, je to v riešení. 

Poslankyňa p. Mgr. Martina Hulínková informovala o stave projektu a stave zabezpečenia 

krojov. 
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Bod č. 5 Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality, 

alebo inej protispoločenskej činnosti 

 

Starosta k tomuto bodu informoval o potrebe vydania predpisu. Materiál bol poslancom 

zaslaný. Prečítal dôvodovú správu k prijatiu predpisu. V obci je zodpovednou osobou hlavný 

kontrolór, obdobne i pre Spojenú školu. Obec má povinnosť vydať vnútorný predpis k tejto 

problematike. 

 

Uznesenie č.149/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

schvaľuje 

Zásady podávania, preverovania a evidovania oznámení týkajúcich sa kriminality alebo inej 

protispoločenskej činnosti  

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč  

proti:  0 

zdržali sa: 0 

                                       

Bod č. 6 Správa hlavnej kontrolórky obce 

Starosta vyzval hlavnú kontrolórku obce k predneseniu správy.  

Uznesenie č.150/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

Správu hlavnej kontrolórky obce o vybavovaní sťažností a petícií za predchádzajúci 

kalendárny rok 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

                                       

Bod č.7 Správa audítora o overení konsolidovanej účtovnej závierky k 31.12.2022 

 

Starosta prečítal správu z overenia konsolidovanej účtovnej závierky. 

 

Uznesenie č.151/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie na vedomie  

správu nezávislého audítora z auditu konsolidovanej účtovnej závierky Obce Bošáca 

k 31.12.2022 bez pripomienok. 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti: 0   
zdržali sa: 0     
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Bod č.8 Úprava rozpočtu k 30.9.2023   

 

Starosta informoval, že materiály poslanci dostali v podkladoch k rokovaniu.  

Pán poslanec Ing. Ján Koreň vyzval, na predkladanie dôvodovej správy pri predkladaní 

materiálov k úprave rozpočtu. Starosta uistil, že to v budúcnosti bude zabezpečené. 

 

Uznesenie č.152/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca v zmysle zákona 583/2004 Z.z. o rozpočtových pravidlách 

územnej samosprávy v znení neskorších predpisov  

schvaľuje 

zmenu rozpočtu Obce Bošáca  a Spojenej školy  rozpočtovým opatrením č. RO3 k 30.09.2023 

tak, ako bol predložený poslancom. 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

       

Bod č.9 Správa o hospodárení k 30.9.2023 

Starosta  informoval, že materiály boli zaslané poslancom v podkladoch k rokovaniu. Vyzval 

prítomných k prípadným pripomienkam k predloženým materiálom. 

Uznesenie č.153/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo obce Bošáca: 

berie na vedomie 

a) Správu o hospodárení Obce Bošáca k 30.09.2023 bez pripomienok. 

berie na vedomie 

b) Správu o hospodárení Spojenej školy k 30.09.2023  bez pripomienok. 

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, Eva 

Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti: 0  

zdržali sa: 0 

                                

Bod č. 10 Správy z komisií   

Starosta vyzval k predneseniu správy komisie pre verejný poriadok. Komisia sa zaoberala 

nebezpečným psom a podľa vyjadrenia komisie pes by mal byť umiestnený do útulku.  

Uznesenie č.154/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci  

berie  na vedomie 

správu predsedu komisie pre verejný poriadok  

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč 

proti:  0 

zdržali sa: 0 

 



6 

 

       

Bod 11. Rôzne 

 

11/1 Návrh na použitie rezervného fondu  

 

Starosta informoval o potrebe financovania položiek z rezervného fondu. Projekt Tradície 

spod Veľkého Lopeníka je finacovaný refundáciou, preto je potrebné výdavky pokryť. 

 

Uznesenie č.155/2023/OZ 

Obecné zastupiteľstvo v Bošáci 

schvaľuje použitie rezervného fondu Obce Bošáca: 

a)  na úhradu bežných výdavkov na odstránenie havarijného stavu kuchyne a telocvične 

Spojenej školy Bošáca vo výške 1 449,70 €.  

b)   na úhradu výdavkov k projektu „Tradície spod veľkého Lopeníka“ vo výške 87 702,- €. 

c)   na úhradu neoprávnených výdavkov k projektu „Výstavba kompostárne v Bošáci“ vo výške 

576,- €.  

d)   na úhradu výdavkov spoluúčasti k projektu „Výstavba kompostárne v Bošáci “ vo výške 12 

258,53 €.  

Hlasovanie: 

za: Ján Brezovák, Adela Bujnová, Tatiana Helíková, Mgr. Martina Hulínková, Ing. Ján Koreň, 

Eva Macejková, Drahomír Záhora, PaedDr. Daniel Bradáč  

proti:  0 

zdržali sa:  0 

                                       

Starosta v rôznom informoval o zavedení novej služby MUNIPOLIS, v rámci 

zlepšovania informovanosti obyvateľov o dianí v obci Bošáca., o zasielaní  krízových oznamov 

, oznamov o kultúrnych akciách a  iných. Služba je zadarmo, službu používajú i okolité obce 

s dobrou referenciou. Pán poslanec Ján Brezovák sa informoval o možnosti zasielania 

i smútočných oznamov. Pani Mgr. Martina Hulínková upozornila na obmedzený počet znakov 

v SMS a texty by mohli byť nedôstojne skrátené. K oznámeniu si treba pýtať súhlas so zaslaním 

SMS.  

Ďalej starosta informoval o podanej žiadosti na ministerstvo vnútra na pridelenie 

vozidla SUV , bolo pridelené vozidlo Pegueot 4007 r.v. 2009 diesel., prevodovka bude 

vyžadovať opravu. Darovacia zmluva je podpísaná.  

Následne informoval o prijatom podnete pre starostu, o problematickom parkovaní pri 

Spojenej škole. Ráno sa tam zhromažďuje veľa áut po oboch stranách cesty. Bol navrhnutý 

prejazdový systém cez dvor školy. Pani riaditeľka školy informovala o potrebe vyhradenia 

parkovania pre učiteľov. Pán poslanec Ing. Ján Koreň vyjadril názor, aby sa využívalo 

vybudované parkovisko. Podľa zákona, autá by nemali stáť na ceste, kde nie je dostatočný 

voľný pruh. Pani riaditeľka školy upozornila na zlú viditeľnosť na ceste cez prerastené tuje, 

mali by sa ostrihať, znížiť. 

Pán starosta informoval o vyhlásení prieskumu trhu na projektovú dokumentáciu 

k obnove bytového domu 255, potrebnej k podaniu žiadosti na ŠFRB. Na bytovom dome 356 

sa plánuje individuálne meranie tepla a teplej vody, aby bolo spravodlivejšie vyúčtovanie. Pri 

zavedenej regulácii by sa mala dosiahnuť úspora na energiách. 

Ďalej starosta informoval o výzve digitálni seniori, do ktorej sa môžu zapojiť seniori 

a získať digitálne zručnosti. Podrobnosti k výzve a možnosti zapojenia vysvetlil Ing. Miloš 

Gavač. Ide o 5 školení, po ktorých by senior mal byť schopný využívať digitálnu techniku. Na 

obecnom úrade sa záujemcovia môžu prísť registrovať. 
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Ohľadom systému separovaného zberu informoval starosta o pripravených obálkach pre 

obyvateľov, ktoré budú distribuované do domácností, aby sa zoznámili o podmienkach 

a podrobnostiach zberu. 

Pán poslanec Ing. Ján Koreň sa vyjadril k dotáciám plánovaných do rozpočtu budúceho 

roka. Vyjadril názor, že by tam vždy mala byť spoluúčasť. Navrhol, nech sa VZN upraví. 

Predsedkyňa finančnej komisie pani Mgr. Martina Hulínková vysvetlila, že je rozdiel medzi 

dotáciou a žiadosťou o príspevok. Pán poslanec PaedDr. Daniel Bradáč vyjadril názor, že 

členovia organizácií, prijímajúci finančný príspevok, by mali pomôcť pri organizácii obecných 

podujatí napr. hodov. Pán poslanec Ing. Ján Koreň ďalej uviedol, že dotácia schvaľovaná na 

ďalší rok, je  schvaľovaná  bez  zúčtovania predchádzajúcej, keďže tam je termín stanovený na 

15.12. Ďalej prebehla diskusia o sociálnom podniku a investičnom zámere . Starosta upresnil, 

že obstaraný recyklačný drvič stavebného odpadu a bager by mali byť využité pri zákazkách 

nielen pre obec, ale i pre ostatných záujemcov, aby bol dosiahnutý profit. 

 

Bod 12. Interpelácie poslancov 

 

V rámci interpolácií poslancov p. poslanec Ing. Ján koreň sa zameral na problematiku 

parkovania v obci. Na chodníkoch stojí stále veľké množstvo áut. Autá by mali parkovať vo 

dvore, ak nebudú majitelia ochotní zmeniť spôsob parkovania, treba  to riešiť objektívnou 

zodpovednosťou. Pani poslankyňa Adela Bujnová vyjadrila názor, že by sa malo ísť cestou 

upozornenia a osvety. 

P. poslanec Ing. Ján Koreň navrhol, aby sa zamerali pozemky pod chodníkmi /výškopis 

a polohopis/, ktoré sú súkromné a vysporiadali sa. Ak sa chodníky majú rekonštruovať, treba 

aby pozemky boli obecné. Zameranie je dôležité i pri začatí prípadnej kanalizácie. Treba to 

zahrnúť do rozpočtu ďalšieho roku.  

Starosta informoval o stave kúpy pozemku pod ČOV, v areáli bývalého Hydrostavu. 

Treba spracovať projektovú dokumentáciu, ktorá je nákladná a ak nedôjde ku kúpe pozemku 

od predávajúceho, rokovania budú zastavené, pretože by to bolo rizikové.  

 Pán poslanec Ján Brezovák sa informoval na osadenie stĺpikov zabraňujúcich 

parkovaniu. Ďalej sa zaujímal o poistenie altánka. Vzniesol dotaz k možnosti využitia výzvy 

na budovanie cyklocesty. Starosta vysvetlil, že výzva je určená pre spádové obce, Bošáca tam 

zahrnutá nie je. Ďalej sa informoval na vyčlenenie prostriedkov na zakúpenie materiálu  / 

dlažby/ pre chodník na cintorín. 

 Pán poslanec PaedDr. Daniel Bradáč pozval k účasti na výsadbe stromov k projektu 

Bošáca sadí svoju budúcnosť. Starosta informoval, že jamy sú pripravené a vykopané 

a takisto apeloval na čo najvyššiu účasť. 

Pán poslanec Drahomír Záhora sa vyjadril k problematike parkovania,  podporil  systém 

objektívnej zodpovednosti. Dôležitá je bezpečnosť a ochrana majetku občanov, čo je 

prvoradé. 

 

Bod 13. Záver 

Na záver starosta poďakoval všetkým za účasť, poprial príjemný zvyšok dňa a ukončil 

zasadnutie obecného zastupiteľstva  o 19:30 hod. 

Starosta obce      Overovatelia            Zapisovateľ 

 
.....................................               ........................................         ................................. 

     Bc. Jozef Mihala                                Ján Brezovák                                  Ing. Miloš Gavač  

                                                              
                                                                   ........................................... 

                              Drahomír Záhora   

 


